

“学水产汉语，强专业技能”
——“汉语桥”线上团组交流项目报名须知
“Learn Aquatic Chinese, Enhance Your Expertise”
— Registration Instructions on “Chinese bridge”
Online Delegation Exchange Program

本课程主要学习汉语基础知识、水产养殖专业汉语词汇及水产养殖技术。通过本课程的学习，可以掌握罗非鱼、鲤鱼、南美白对虾等水产饲料生产销售、养殖技术和管理等专业技能，提升营销、管理能力和技术服务水平。同时通过工作场景下常用汉语词汇的学习，掌握基本的中文听说技巧，更好地与中方同事沟通交流，助力员工提升工作业绩，助力企业提高竞争力。

This course mainly focuses on the basic knowledge of Chinese language, aquatic Chinese and aquaculture technology. In this course, students could develop the professional skills in tilapia, carp and penaeus vannamei breeding technology, feed production, sales and management, and improve the marketing, management ability and technical service level. At the same time, through the study of practical Chinese, students could master basic Chinese listening and speaking skills, to better communicate with Chinese colleagues, improve their work performance and help enterprises improve their competitiveness.

报名对象：具有汉语或英语基础的员工均可报名。

Registration objects: Employees with a basic knowledge of Chinese or English.

报名流程：

Registration process:

1.注册时**请使用电脑访问**，点击以下链接，进入“汉语桥”团组在线体验平台页面报名。

Step 1: When registering, *please use the computer to visit*, click the following link to enter the "Chinese Bridge" Delegation Online registration page.

<http://bridge.chinese.cn/online/camp/camp/1636/accounts/blinding/10229>

2. 账号注册

Step 2: Registration

Click here to change the language

汉语桥
CHINA WORLD

Welcome to Register with
Chinese Bridge
One World, One Family

Email:
Mobile Number:
Username:
Password:
Confirm the Password:

Register and Login

New User
I have read and agree

3.注册后登记个人信息并提交。个人信息最后一栏“学校”，填写新希望六和公司名称。

Step 3: Register personal information and submit it. Attention: in the last column "school" of personal information, please fill in the name of New Hope Liuhe Co.,Ltd.

Register Personal Information
注册个人信息

Our registered personal information can you be online. We will strictly protect your personal information security, please feel free to fill in.

Surname (as in passport)
姓氏

Given name (as in passport)
名字

Gender
性别 Male 男 Female 女

Passport/visa (as in passport) /
Identity Card ID
护照/签证

Date of Birth
出生日期

Resident Continent
居住大洲

Resident Country
居住国家

City
城市

School
学校

提交

4. 报名完成。

Step 4: Registration succeeded

友情提示：

所有学员均须在“汉语桥”团组在线体验平台报名注册才能学习。报名成功还可以在线学习全国各高校更多优质汉语教学资源。

Friendly tips:

All students must register on the "Chinese Bridge" Delegation Online platform. After registration, students can also learn more high-quality online Chinese teaching resources of other schools.


Delegation Online Resource pool
团组在线体验平台资源库


University

 TMEC	 清华大学	 清华大学	 清华大学
	 北京外国语大学	 北京师范大学	 北京语言大学
 学校LOGO	 中央财经大学	 对外经济贸易大学	 北京交通大学
 中央戏剧学院	 北京电影学院	 中国人民大学	 北京航空航天大学